
Overdrachts-ALV	dinsdag	27	september	2022	19.00		
	
27	september	2022	–	Overdrachts	Algemene	Ledenvergadering	Kleio		
Locatie:	PC.	Hoofthuis	zaal	1.04	
Tijd:	19.00		
	
Aanwezigen	(60):		
	
Het	92ste	bestuur	(5):	

1. Gien	Gommers	
2. Lotte	Pebesma	
3. Ramon	Raak	
4. Tyas	Veenhoven		
5. Jan	Dongelmans		

	
Het	93ste	kandidaatsbestuur	(5):	

1. Stefanie	Collignon	
2. Eva	Asjes		
3. Abby	van	Tol	
4. Siem	Mulder	
5. Daniël	Bottelier		

	
Leden	(44):		

1. Mila	M.	
2. Tanna	K.		
3. Kirsten	L.		
4. Nicky	van	H.		
5. Ernst	de	L.		
6. Fay	W.		
7. Mathilde	B.		
8. Sterre	R.		
9. Janne	van	D.		
10. Laszlo	G.		
11. Aydin	Y.		
12. Sara	V.		
13. Veerle	de	B.		
14. Gerben	F.		
15. Nina	van	der	M.		
16. Jonathan	van	V.		
17. Siem	van	O.		
18. Brontë	G.		
19. Mabel	L.		
20. Luba	B.		
21. Kiete	S.		
22. Sterre	N.		
23. Steven	de	R.		
24. Wessel	van	A.		
25. Julie	P.		
26. Rijk	van	B.		



27. Merijn	C.		
28. Tijn	T.		
29. Tim	de	R.		
30. Nina	W.		
31. Thijs	W.		
32. Meike	B.		
33. Sid	van	L.		
34. Brent	S.		
35. Trudi	J.		
36. Carlijn	V.		
37. Lucas	O.		
38. Bart	van	O.		
39. Sem	van	R.		
40. Merlijn	van	der	M.		
41. Thomas	van	der	K.		
42. Roos	van	B.		
43. Inez	S.			
44. Sara	F.		

	
Niet-leden	(6):		

1. Tiara	T.		
2. Marloes	de	K.		
3. Tess	de	R.		
4. Maud	B.			
5. Krijn	D.		
6. Ilona	A.		

	
1. Opening		

Gien	is	aan	het	woord		
Gien	opent	de	vergadering	om	19.12.		
Gien	heet	iedereen	welkom	bij	de	Overdrachts-ALV.	Hierbij	zal	het	92ste	bestuur	hun	
eindejaarsverslag	en	jaarrealisatie	presenteren.	Het	93ste	kandidaatsbestuur	zal	hun	
beleidsplan	en	begroting	presenteren.	Er	zal	onder	andere	gestemd	worden	over	het	
kandidaatsbestuur	tot	zittend	bestuur	en	over	het	erelidmaatschap	van	het	92ste	
bestuur.	Na	elk	punt	is	er	de	kans	om	vragen	te	stellen.	De	pauze	is	na	punt	9	op	de	
agenda,	na	de	stemming	over	de	jaarrealisatie	van	afgelopen	jaar.		
	

2. Mededelingen		
Er	zijn	geen	mededelingen.	
	

3. Vaststellen	notulen	(zie	bijlage:	Notulen	Kandidaatsbestuur-ALV	21-06-
2022)	

Tanna:	Mijn	achternaam	is	met	een	K.	in	plaats	van	een	C.		
Evita:	Bij	de	aanwezigheidslijst	staat	er	het	91ste	in	plaats	van	het	93ste	
kandidaatsbestuur.		
De	notulen	zijn	vastgesteld.		
	

4. Ingezonden	stukken		
Er	zijn	geen	ingezonden	stukken.		



	
5. Vaststellen	agenda	

Bart:	Er	staat	geen	pauze	in	de	agenda.		
De	agenda	is	vastgesteld.		
	

6. Evaluatie	Semester	II	(zie	bijlage:	Verslag	semester	II	92ste	bestuur)	
Gien	is	aan	het	woord	
Te	beginnen	met	de	speerpunten.		
Flexibiliteit		
Wegens	de	aanhoudende	onzekerheid	omtrent	de	coronacrisis	hebben	wij	aan	het	begin	
van	het	collegejaar	gekozen	om	het	speerpunt	flexibiliteit	over	te	nemen	van	het	91ste	
bestuur.	Door	het	jaar	heen	hebben	wij	daarom	een	flexibele	houding	getoond	door	
bijvoorbeeld	de	borrels	aan	te	passen	naar	de	geldende	maatregelen	en	activiteiten	
(gedeeltelijk)	online	te	laten	plaatsvinden.	In	het	tweede	semester	had	corona	gelukkig	
een	minder	aanwezige	rol.	Wel	hebben	wij	flexibiliteit	moeten	tonen	door	in	nauw	
overleg	met	de	Reiscommissie	één	van	de	locaties	van	de	Grote	Reis	aan	te	passen,	
wegens	de	uitbraak	van	de	oorlog	in	Oekraïne.	
	
Educatie		
Dit	jaar	lag	de	focus	op	educatie.	Hiertoe	hebben	wij	in	het	tweede	semester	in	
samenwerking	met	de	Opleidingscommissie	Bachelor	Geschiedenis	(OC	BA)	een	cursus	
essay	schrijven	geboden	onder	leiding	van	docenten	Jouke	Turpijn	en	Bram	Mellink.	Ook	
hebben	wij	samen	met	de	OC	BA	de	Archiefweek	georganiseerd,	waarbij	elke	dag	een	
bezoek	aan	één	of	meerdere	archieven	werd,	begeleid.	Tijdens	deze	week	zijn	onder	
andere	het	Zuid-Afrikahuis,	het	IISG	en	het	Stadsarchief	bezocht.	Daarnaast	hebben	wij	
in	samenwerking	met	de	OC	BA	de	Alumnidag	georganiseerd.	Op	deze	dag	werden	
lezingen	aangeboden	gevolgd	door	een	borrel	en	kregen	studenten	de	kans	met	alumni	
te	praten	over	het	leven	na	de	universiteit.	Tot	slot	heeft	ook	in	het	tweede	semester	
Studeren	met	Kleio	plaatsgevonden	en	hebben	wij	twee	informatieve	lezingen	over	de	
oorlog	in	Oekraïne	georganiseerd.	
	
Toegankelijkheid		
Afgelopen	jaar	hebben	wij	geprobeerd	ons	op	te	stellen	als	een	open	en	toegankelijk	
bestuur.	Zo	stond	de	deur	van	de	Kleiokamer	altijd	open	en	is	er	wekelijks	Kletsen	met	
Kleio	georganiseerd.	Naar	voorbeeld	van	het	90ste	bestuur	is	in	het	tweede	semester	
weer	de	goed	bezochte	Bring-a-Buddy	Borrel	georganiseerd	om	studenten	die	nog	niet	
vertrouwd	waren	met	Kleio	een	laagdrempelig	instroommoment	te	bieden.	Aan	het	eind	
van	het	tweede	semester	is	tevens	een	ledenbijeenkomst	georganiseerd.	Hierbij	was	het	
kandidaatsbestuur	ook	aanwezig,	wat	erin	resulteerde	dat	de	aanwezige	leden	hun	
mening	over	de	inrichting	van	komend	jaar	konden	delen.	
	
Communicatie	
Wij	hebben	afgelopen	jaar	gefocust	op	communicatie.	Wat	betreft	interne	communicatie	
hebben	wij	de	nieuwsbrief	maandelijks	online	gezet	in	videovorm	naast	deze	rond	te	
sturen	via	email.	We	hebben	hier	enthousiaste	reacties	op	gekregen	van	de	leden	en	de	
nieuwsbrief	lijkt	veel	mensen	te	bereiken	op	deze	manier.	Wat	betreft	externe	
communicatie	zijn	wij	zoals	eerder	genoemd	een	samenwerking	aangegaan	met	de	OC	
BA,	waardoor	we	goed	contact	hebben	gehad	met	de	opleiding	zelf.	
	



Borrel		
Jan	is	aan	het	woord	
Het	afgelopen	half	jaar	is	er	gezellig	geborreld	door	de	Kleioten.	Niet	iedere	borrel	was	
even	drukbezocht,	maar	we	hebben	een	aantal	mooie	avonden	gehad	met	activiteiten	
van	nagenoeg	alle	commissies.	Vanuit	het	bestuur	is	er	op	22	maart	de	Bring-a-Buddy	
Borrel	georganiseerd	waar	er	nieuwe	aanwas	bij	de	vereniging	kwam.	Op	26	april	was	
er	de	Koningsnachtborrel	in	samenwerking	met	SES	bij	Café	Fest.	Hier	werd	royaal	
geborreld	en	vorstelijk	genoten	met	onze	Europese	vrienden.	Op	10	mei	konden	onze	
ouders	zich	aan	elkaar	voorstellen	op	de	borrel	na	de	geslaagde	Familiedag.	Menig	
roddel	werd	gedeeld	met	én	over	de	kinderen.	Op	28	juni	vond	alweer	de	laatste	borrel	
van	het	jaar	plaats,	eveneens	in	samenwerking	met	SES.	Wanneer	commissies	meer	
ruimte	vergden	voor	hun	activiteiten,	zoals	tijdens	de	Pubquiz,	is	de	borrel	verplaatst	
naar	P96,	al	is	de	drank	daar	wat	duurder.	Maar	doorgaans	vond	de	borrel	
traditiegetrouw	plaats	in	Café	Diep.		
	
Acquisitie		
Afgelopen	halfjaar	is	er	weer	hard	aan	fondsenverwerving	voor	Kleio	gewerkt.	Zo	
hebben	we	een	deal	gesloten	met	Modis	Tech	Academy.	In	ruil	voor	reclame	op	de	
website	en	in	Eindeloos	krijgt	de	vereniging	€100.	Hiervan	gaat	€40	naar	Eindeloos.	
	
Website	en	sociale	media		
Lotte	is	aan	het	woord		
We	hebben	het	afgelopen	halfjaar	de	sociale	media	van	Kleio	vrijwel	op	dezelfde	manier	
gebruikt	als	in	het	eerste	halfjaar.	Het	meest	toegankelijke	platform	om	activiteiten	te	
delen	blijft	Instagram.	De	stories	van	Instagram	zijn	wij	blijven	gebruiken	om	leden	op	
een	simpele	en	snelle	manier	te	bereiken.	Vooral	de	Vraag	&	Antwoord	functie	blijkt	een	
leuke	en	handige	manier	om	met	leden	ook	online	interactie	te	hebben.	De	Link	Tree,	
waar	alle	linkjes	naar	de	aankomende	activiteiten	en	het	lidmaatschap	in	één	oogopslag	
te	zien	zijn,	is	ook	dit	tweede	semester	gebruikt.	Daarnaast	zorgde	de	maandelijkse	5	
nieuwsbrief,	die	dit	jaar	naast	geschreven	ook	gefilmd	werd,	ervoor	dat	leden	wisten	
wat	er	zich	elke	maand	bij	Kleio	afspeelde.	Als	extra	promotie	is	er	doorgegaan	met	het	
delen	van	activiteiten	in	de	eerste-	en	tweedejaars	groepen.	Dit	heeft	ervoor	gezorgd	dat	
alle	activiteiten	dit	jaar	met	overtuiging	volgekomen	zijn.	Wij	merken	dat	Facebook	
steeds	minder	impact	heeft,	aangezien	de	meeste	leden	weinig	gebruik	maken	van	
Facebook	en	ons	in	plaats	daarvan	op	Instagram	volgen.	Aan	de	website	is	in	de	
zomervakantie	geklust	en	wij	hopen	na	de	overdracht	naar	het	93ste	een	afgesloten	
ledenportaal	te	openen.	Ieder	lid	kan	hier	zijn	eigen	wachtwoord	voor	aanmaken.	De	
foto’s	die	tot	op	heden	open	op	Facebook	gezet	werden	kunnen	hier	afgeschermd	
bekeken	worden	door	de	leden.	Hiermee	waarborgen	wij	de	privacy	van	onze	leden.	Wij	
zullen	iedereen	op	de	hoogte	brengen	van	deze	nieuwe	functie	als	deze	in	werking	gaat.	
	
Rijk:	Ten	eerste	een	compliment	dat	er	een	portaal	voor	foto’s	komt,	wat	betreft	de	AVG	
lijkt	me	dat	heel	goed.	Als	er	activiteiten	worden	georganiseerd,	wordt	er	dan	proactief	
gevraagd	of	mensen	op	de	foto	willen?		
Lotte:	Je	bedoelt	met	de	inschrijvingen?	Dat	blijft	nog	steeds	een	ding,	als	mensen	niet	op	
de	foto	willen	moeten	wij	daar	alsnog	rekening	mee	blijven	houden.	Dat	blijven	we	doen,	
althans,	dat	is	aan	het	nieuwe	bestuur	om	dat	te	doen.	Maar	het	is	meer	een	extra	
privacy	ding.		
	



Raad	van	Advies	(RvA)	
Gien	is	aan	het	woord		
De	Raad	van	Advies	(RvA)	voorziet	het	bestuur	van	advies	en	bestond	afgelopen	
semester	uit	Carlijn	Verweij,	Inez	Snijder,	Julia	Ballak,	Roos	van	Bommel	en	Sara	
Verveer.	Afgelopen	jaar	kon	ieder	bestuurslid	een	buddy	in	de	RvA	kiezen.	Het	
zogeheten	buddysysteem	heeft	naar	onze	mening	goed	gewerkt,	de	bestuursleden	
hadden	het	gevoel	hun	buddy	goed	te	kunnen	benaderen	met	vragen	indien	nodig.	Het	
buddysysteem	zal	dan	ook	aangehouden	worden	door	het	volgende	bestuur	Wij	hebben	
ook	in	het	tweede	semester	gekozen	om	de	vergadering	te	blijven	houden	tussen	het	
hele	bestuur	en	de	RvA,	in	plaats	van	enkel	de	voorzitter	en	de	RvA.	Wij	hebben	het	
93ste	kandidaatsbestuur	ook	aangeraden	de	vergadering	met	het	hele	bestuur	en	de	
RvA	aan	te	houden.	Dit	maakte	het	overleg	met	de	RvA	efficiënter	en	transparanter	dan	
wanneer	dit	alleen	plaatsvindt	tussen	de	RvA	en	de	voorzitter.	Voor	persoonlijk	advies	
kan	de	voorzitter	in	het	huidige	systeem	namelijk	al	terecht	bij	diens	buddy	en	
voorganger.	
	
Studenten	Geschiedenis	Nederland	(SGN)	
Jan	is	het	woord	
In	het	afgelopen	halfjaar	hebben	we	twee	SGN-activiteiten	gehad.	De	extra	SGN-activiteit	
in	Groningen	en	de	SGN-Dag	in	Nijmegen.	Ondanks	een	aantal	afmeldingen	op	het	laatste	
moment,	kijken	we	terug	op	twee	geslaagde	evenementen.	Op	vrijdag	11	maart	mochten	
we	met	een	kleine	delegatie	naar	Groningen.	In	Groningen	werden	we	meegenomen	
voor	een	legendarische	stadswandeling	waarna	we	de	middag	op	het	terras	gesleten	
hebben.	’s	Avonds	vond	een	heuse	biercantus	plaats	waar	we	getrakteerd	werden	op	
pizza’s	alles	geheel	verzorgd	door	Ubbo	Emmius.	Jammer	dat	er	veel	inschrijvingen	
waren	maar	er	weinig	mensen	op	kwamen	dagen.	Op	13	mei	vond	de	SGN-dag	in	
Nijmegen	plaats	met	het	thema:	The	Sound	of	History.	De	dag	werd	georganiseerd	door	
GSV	Excalibur.	Ook	Nijmegen	bleek	verder	dan	verwacht	voor	menig	Kleioot,	want	de	
opkomst	viel	wederom	tegen.	Toch	is	het	een	mooie	dag	geworden.	Er	waren	in	totaal	
vijf	korte	lezingen	die	te	maken	hadden	met	muziekgeschiedenis.	De	onderwerpen	
liepen	uiteen	van	hiërogliefmuziek	tot	psalmen	en	processiemuziek	tijdens	de	
reformatie	tot	muziek	in	oorlogstijd.	Na	de	lezingen	mochten	we	het	mooie	Nijmegen	
bezichtigen.	Uiteindelijk	streken	we	neer	in	de	binnenstad	waar	werd	gegeten	en	
gedronken	alvorens	we	ons	mochten	begeven	naar	het	feest.	Hier	was	iedere	vereniging	
verkleed	in	een	muziekthema,	Kleio	in	hardrock,	en	werden	optredens	aan	elkaar	
gegeven.	Beide	SGN-dagen	waren	uitermate	geslaagd	en	we	kijken	uit	naar	de	SGN-dag	
die	het	93ste	bestuur	komend	jaar	in	Amsterdam	zal	organiseren.	Ook	is	de	SGN	met	de	
website	bezig	waarop	masters	door	het	hele	land	op	komen	te	staan.		
	
Reizen		
Gien	is	aan	het	woord		
In	het	tweede	semester	bezochten	wij	op	Grote	Reis	onder	leiding	van	de	Reiscommissie	
Krakau,	Praag	en	Boedapest.	De	eerste	Grote	Reis	in	twee	jaar	was	zeer	drukbezocht	en	
heeft	de	deelnemers	veel	bijgebracht	over	het	panslavisme	en	de	geschiedenis	van	
totalitaire	ideologieën	in	de	moderne	geschiedenis.	De	reis	vond	niet	zonder	
complicaties	plaats,	de	Reiscommissie	heeft	kort	voor	vertrek	namelijk	nog	één	van	de	
locaties	aan	moeten	passen	en	heeft	daarin	noemenswaardig	doorzettingsvermogen	
getoond.	Daarnaast	hebben	wij	in	het	tweede	semester	Aken	bezocht	op	het	



Dagje/Nachtje.	Hier	heeft	de	Onderwijscommissie	ons	veel	bijgebracht	over	de	rijke	
stadsgeschiedenis	en	ons	tot	in	de	nachtelijke	uren	vermaakt	met	een	kroegentocht.	
	
Commissies		
Tyas	is	aan	het	woord		
Een	gezellig	jaar	met	leuke	activiteiten.	Het	was	lekker	druk	met	een	volgeplande	
agenda,	corona	kwam	nog	heel	even	om	de	hoek	kijken	aan	het	begin	van	het	semester.	
Onze	kordate	commissies	hebben	het	weer	mooi	opgepakt	en	mooi	jaar	neergezet,	alle	
hulde	daarvoor.	Op	17	juni	hebben	wij	een	commissieavond	gehouden.	Daar	hebben	we	
lekker	lopen	poulen	en	sjoelen.	Hartstikke	gezellige	avond	gehad,	Qua	communicatie	
tussen	de	commissievoorzitters	en	de	Commissaris	Intern	een	voorzittersvergadering	
gehouden,	deze	verliep	ook	zonder	problemen.	Wel	was	er	een	streven	naar	iets	meer	
communicatie.	Helaas	is	dit	niet	volledig	gelukt.	Vanuit	de	voorzitters	geen	klachten	over	
communicatie	en	diens	kwaliteit.		
Dan	gaan	we	nu	door	naar	alle	stukjes	over	de	commissies.	We	gaan	ervan	uit	dat	
iedereen	deze	gelezen	heeft.		
	
Bestuursactiviteiten		
Gien	is	aan	het	woord		
Net	als	in	het	eerste	semester	stonden	er	in	het	tweede	semester	verschillende	
bestuursactiviteiten	op	de	planning.	Zoals	eerder	genoemd,	organiseerde	het	bestuur	
verschillende	educatieve	activiteiten,	waaronder	de	Archiefweek,	de	Alumnidag	en	twee	
lezingen.	Ook	stond	het	afgelopen	semester	de	Familiedag	op	het	programma.	Op	deze	
dag	kregen	Kleioten	samen	met	hun	familie	de	kans	om	lezingen	van	docenten	Sofie	
Remijsen	en	Niek	Pas	te	volgen	en	af	te	sluiten	met	een	drankje	in	Café	Diep.	De	dag	
bood	studenten	de	kans	om	hun	familie	een	kijkje	te	geven	in	hun	studentenleven	en	
werd	goed	bezocht.	Aan	het	eind	van	het	tweede	semester	vond	tevens	de	
sollicitatieperiode	voor	het	93ste	bestuur	plaats.	Hiertoe	is	voor	de	geïnteresseerden	de	
Bestuursinformatieavond	georganiseerd.	Na	de	sollicitatieperiode	is	het	93ste	
kandidaatsbestuur	bekendgemaakt	en	ingestemd	op	de	Kandidaatsbestuur-ALV.	Zoals	
gebruikelijk	heeft	het	bestuur	aan	het	eind	van	het	academisch	jaar	haar	commissies	
bedankt	voor	al	hun	harde	werk.	Dit	jaar	hebben	wij	daarom	een	avond	gepoold	met	de	
commissies	en	hen	op	de	commissie	toegespitste	cadeautjes	gegeven	als	dank	voor	hun	
inzet.	Als	laatste	activiteit	voor	hun	aftreden,	zal	het	92ste	bestuur	hun	jaar	afsluiten	
met	het	Introductieweekend.	
	

7. Financiën	(zie	bijlage:	Jaarrealisatie	2021-2022)	
Ramon	is	aan	het	woord	
In	het	Tweede	Semester	was	er	meer	contributie	dan	verwacht,	er	hebben	zich	wat	
enthousiaste	nieuwe	Kleio-leden	zich	aangemeld.	De	sponsordeal	met	Athenaeum	heeft	
bijna	hetzelfde	opgebracht.	De	restitutie	van	het	rampenfonds,	die	is	zowel	aan	de	in-	als	
uitkant	niets	gebeurt.	Alpha	heeft	geen	factuur	gestuurd,	maar	ook	geen	restitutie	
gegeven.	De	Kleio-rekening	is	hoger	uitgevallen,	dat	had	te	maken	met	de	
Battlefieldtour.	Gelukkig	hebben	wij	een	hele	grote	reserve	die	deze	uitgave	kunnen	
dekken.	Afgelopen	jaar	hadden	wij	veel	te	besteden,	dit	heeft	ervoor	gezorgd	dat	wij	dit	
jaar	1000	euro	extra	kunnen	sparen	voor	lustrum.	Daarnaast	is	er	493	euro	
overgebleven,	deze	komt	op	de	spaarrekening	te	staan.		De	commissiebudgetten	zijn	zo	
goed	als	bijna	opgegaan.	In-	en	uit	zijn	gelijk,	goed	gedaan.	De	introductiecommissie	
staat	in	het	rood,	de	realisatie	was	nog	niet	af	voor	de	stukken	online	kwamen.	De	



Kunstcommissie	heeft	minder	uitgaven	doordat	de	Grote	Kunstreis	niet	door	kon	gaan.	
Inkomsten	en	uitgaven,	we	hebben	het	goed	gedaan.	Balans,	overzicht	van	vorig	jaar	en	
van	dit	jaar.		
	

8. Statement	Kascommissie	
Lucas	is	aan	het	woord	
Ik	was	Penningmeester	van	het	91ste	bestuur.	Wij	controleren	de	penningmeester	en	
geven	advies.	Na	de	Halfjaarlijkse	ALV	hebben	we	gezien	dat	hij	echt	in	zijn	rol	als	
penningmeester	gegroeid	is	en	actief	geprobeerd	heeft	om	advies	te	zoeken	bij	de	
Kascommissie	of	zijn	buddy	Roos	van	Bommel.	Hij	heeft	het	jaar	goed	afgesloten	en	
daarbij	willen	wij	hem	feliciteren.		
Rijk:	Vraag	over	iZettle,	er	is	een	iZettle	aangeschaft	zie	ik.	Deze	was	er	in	het	verleden	
toch	al?	
Ramon:	Aan	het	begin	van	het	jaar	was	deze	kwijt.		
Gien:	Deze	was	echt	kwijt	kwijt,	we	hebben	hier	twee	weken	intens	naar	gezocht.	
Uiteindelijk	is	deze	teruggevonden	in	een	tas	met	oud	servies	van	Mara’s	ouders.	Eind	
december	pas	teruggevonden.	Uiteindelijk	besloten	we	maar	een	nieuwe	aan	te	schaffen.		
Ramon:	Ook	in	overleg	met	het	bestuur.	De	reserve	is	zo	groot,	dus	we	vonden	het	een	
verantwoorde	beslissing	om	een	nieuwe	aan	te	schaffen.	
Rijk:	Dus	nu	hebben	wij	twee	iZettles?		
Ramon:	Ja.		
Rijk:	Een	vraag	over	het	rampenfonds.	Kleio	niet	ingeschreven	bij	het	Rampenfonds?	Dit	
bedrag	is	namelijk	niet	afgeboekt	op	de	realisatie.	
Ramon:	Kleio	is	wel	ingeschreven.	De	penningmeester	is	alleen	spoorloos	verdwenen.	
Ander	voorbeeld:	voor	de	Nacht	van	de	Geschiedenis	is	er	in	oktober	subsidie	
aangevraagd,	deze	hebben	wij	pas	in	april	ontvangen.	Geen	factuur?	Dan	krijg	je	hem	
niet.		
Gien:	Voorzitter	heeft	er	hard	aan	getrokken.	Maar	het	kwam	erg	laat	binnen	of	geen	
communicatie.	Nieuw	bestuur	is	actief	bezig	met	het	oplossen.	Afgelopen	jaar	vrij	
dramatisch.		
	

9. Stemming	jaarrealisatie	2021-2022		
Gien	is	aan	het	woord		
Ramon	heeft	net	de	jaarrealisatie	toegelicht	en	daar	gaan	we	nu	over	stemmen.	Je	kan	
voor,	tegen	of	blanco	stemmen	of	je	onthouden	van	een	stem.	Bij	het	onthouden	van	een	
stem	word	je	wel	meegerekend	in	het	quorum,	dat	is	het	minimale	aantal	leden	dat	
aanwezig	moet	zijn	om	de	stemming	als	geldig	te	kunnen	beschouwen.	We	gaan	
stemmen	door	handen	opsteken.		
	
Het	aantal	aanwezigen	dat	stemgerechtigd	is	op	dit	moment	is	44.	Het	bestuur	onthoudt	
zich	van	stemmen.	
Stemmen	voor:	44	
Stemmen	tegen:	0		
Stemmen	blanco:	0	
Jaarrealisatie	is	aangenomen.	
	
Pauze	tot	20.00	
	



10. Presentatie	van	het	93ste	beleidsplan	(zie	bijlage:	Beleidsplan	93ste	
bestuur)	

Stefanie	hervat	de	vergadering		
We	gaan	nu	beginnen	met	de	presentatie	van	het	beleidsplan	van	het	93ste	
kandidaatsbestuur.	De	focus	zal	dit	jaar	liggen	op	educatie,	communicatie	en	
toegankelijkheid.	Dit	zijn	dan	ook	onze	speerpunten	voor	dit	jaar,	die	ik	nu	zal	
toelichten.	Na	ieder	punt	is	er	tijd	om	vragen	te	stellen.	
Educatie		
Dit	jaar	zal	opnieuw	de	focus	liggen	op	educatie.	Komend	academisch	jaar	zal	het	hoger	
onderwijs	weer	zonder	beperkingen	mogen	heropenen.	Na	een	onrustig	jaar	met	zowel	
online	als	fysiek	studeren	willen	we	studenten	helpen	bij	een	soepele	overgang	naar	het	
compleet	fysieke	studeren	op	de	universiteit.	Wij	willen	hiervoor	Studeren	met	Kleio	
intensiveren	door	middel	van	een	vragenuur,	over	de	precieze	vormgeving	hiervan	zijn	
wij	nog	in	overleg.	Ook	willen	wij	de	communicatie	met	de	Universiteit	van	Amsterdam	
verbeteren	om	te	voorkomen	dat	deadlines	en	toetsen	met	reizen	botsen.	Daarnaast	
willen	we	ervoor	zorgen	dat	er	een	goede	band	behouden	wordt	met	docenten	en	
administratieve/logistieke	medewerkers.	Naast	de	studie	zal	de	vereniging	aandacht	
besteden	aan	activiteiten	met	betrekking	tot	geschiedenis.	Hierbij	moet	gedacht	worden	
aan	stages,	lezingen	en	historisch	gethematiseerde	activiteiten.	
	
Communicatie		
Komend	jaar	zal	de	focus	liggen	op	communicatie.	Zowel	interne	als	externe	
communicatie	zijn	van	groot	belang	bij	het	goed	functioneren	van	een	vereniging.	Wat	
betreft	interne	communicatie	hopen	wij	de	algemene	leden	meer	te	betrekken.	Wij	
willen	dit	bereiken	door	het	houden	van	ledenbijeenkomsten,	het	houden	van	enquêtes	
en	het	hebben	van	een	toegankelijke	uitstraling.	Daarnaast	zal	de	nieuwsbrief	weer	
maandelijks	worden	opgepakt,	zodat	leden	op	de	hoogte	worden	gehouden	van	wat	er	
speelt	in	de	vereniging.	Ook	zullen	wij	actiever	op	social	media	zijn	om	meer	in	contact	
te	komen	met	de	leden.	De	communicatie	tussen	bestuur	en	de	commissies	is	tevens	ook	
van	groot	belang.	Wij	willen	dit	bereiken	middels	het	houden	van	gesprekken	tussen	
commissievoorzitters	en	de	Commissaris	Intern	alsook	regelmatig	contact	houden	met	
de	commissies.	Wat	betreft	externe	communicatie	willen	wij	ons	inzetten	voor	een	
hechte	en	communicatieve	band	met	de	UvA.	Een	goede	communicatie	is	van	belang	
voor	zaken	zoals	het	voorkomen	van	conflicterende	reis-	en	tentamendata.	Ook	willen	
wij	de	communicatie	tussen	Kleio	en	docenten	zelf	verbeteren	met	het	oog	op	prettige	
samenwerkingen	voor	studiegerelateerde	activiteiten.	Tevens	is	de	communicatie	
tussen	4�	externe	partijen,	zoals	andere	verenigingen	en	bedrijven,	ook	van	belang	om	
activiteiten	te	verbeteren.	Onze	Commissaris	Extern	zal	zich	dit	jaar	inzetten	om	een	
strakke	externe	communicatie	gedurende	het	jaar	te	behouden.	
	
Toegankelijkheid		
Het	93ste	bestuur	wil	zich	benaderbaar	en	aanspreekbaar	opstellen.	Om	dit	te	bereiken,	
zullen	wij	ons	open	opstellen	en	proberen	bij	zoveel	mogelijk	borrels	en	activiteiten	als	
compleet	bestuur	aanwezig	te	zijn.	Bovendien	zullen	wij	als	bestuur	actief	en	openhartig	
zijn	tijdens	activiteiten	en	op	de	Kleiokamer.	Wij	zullen	aankomend	jaar	een	wekelijks	
spreekuur	organiseren	en	benadrukken	dat	leden	altijd	welkom	zijn	om	met	het	93ste	
bestuur	in	gesprek	te	gaan.	Om	de	betrokkenheid	van	de	leden	te	vergroten	houden	wij	
ledenbijeenkomsten	om	op	informele	wijze	in	gesprek	te	gaan	met	leden	over	hun	visie	
op	het	beleid.	Verder	houden	wij	ook	voor	de	Halfjaarlijkse	ALV	een	anonieme	enquête	



over	het	algemeen	functioneren	van	het	bestuur.	De	genoemde	middelen	zijn	
voorgaande	jaren	al	ingezet	om	betrokkenheid	van	de	leden	te	stimuleren.	Dit	is	
afgelopen	jaar,	ondanks	limiterende	coronamaatregelen,	goed	gelukt.	Wij	willen	hierop	
voortbouwen	en	ons	inzetten	om	leden,	ongeacht	hun	studiejaar,	te	betrekken	bij	de	
vereniging.	Om	zoveel	mogelijk	jaarlagen	te	betrekken	zullen	wij	in	gesprek	en	overleg	
gaan	over	een	Mastercommissie,	en	houden	wij	zoals	voorgaande	jaren	ook	een	
Introductieweekend	voor	eerstejaars.	Daarnaast	houden	wij	de	Bring-a-Buddyborrel	in	
de	planning,	zodat	het	ook	later	in	het	jaar	makkelijker	is	om	actief	te	worden	bij	de	
vereniging.	Tevens	zullen	we	meer	themaborrels	houden,	zodat	leden	die	niet	veel	bij	
andere	activiteiten	kunnen	zijn,	toch	gemotiveerd	raken	om	actief	te	blijven.	Bovenal	
zullen	wij	elk	lid	op	het	hart	drukken	dat	ze	altijd	welkom	zijn	in	de	vereniging.	
	
Sara	V:	Wat	wordt	het	tijdspad	voor	de	mastercommissie?	
Stefanie:	Er	zijn	nog	geen	plannen,	maar	we	vinden	het	een	mooi	idee	en	het	staat	nog	in	
de	kinderschoenen.		
Merijn:	Wel	mijn	intentie	om	bij	de	halfjaarlijkse	ALV	deze	in	te	stemmen.		
Sara	V.:	Je	hoeft	geen	commissie	in	te	stemmen.	Ik	had	de	verwachting	dat	de	commissie	
al	zou	staan,	omdat	je	wilt	dat	masterstudenten	na	de	zomervakantie	gelijk	kunnen	
aansluiten.	Evita:	Wie	is	er	betrokken?		
Stefanie:	Voornamelijk	Merijn	en	Siem,	het	plan	was	om	met	een	grotere	voor-	en	
tegenstanders	te	zitten.		
Merijn:	MA	OC	is	bezig	om	alle	masterstudenten	te	stimuleren,	dus	er	is	wel	iets	voor	
masterstudenten	nu	bezig	met	geld,	echter	is	dit	buiten	Kleio.	Mastercommissie	wordt	
hierin	ook	nu	besproken.	
Rijk:	Met	betrekking	tot	de	instemming:	de	ACCO	is	destijds	wél	ingestemd	op	de	ALV,	
maar	de	SGN-commissie	niet.	
Bart:	Zijn	er	voorbeelden	voor	themaborrels?		
Stefanie:	We	willen	hier	met	de	FeCo	over	zitten,	kroeg	colleges,	maar	ook	kleine	
thema’s	borrels.	Historische	thema	borrels	die	we	nog	een	klein	beetje	als	verassing	
willen	houden.		
	
Daniël	is	aan	het	woord	
Borrel		
Verleden	studiejaar	is	er	weer	volop	geborreld.	Na	een	stroef	begin,	waarin	nog	sprake	
was	van	lockdown,	kon	er	in	januari	wederom	‘normaal’	geborreld	worden.	Dit	
gebeurde	als	vanouds	in	Café	Diep,	iets	wat	wij	dit	jaar	van	plan	zijn	door	te	zetten.	Het	
contact	met	de	eigenaar	van	Diep	verloopt	erg	goed,	wat	onze	hechte	samenwerking	
blijft	bevorderen.	Vorig	jaar	werd	er	uitgeweken	naar	Café	P96	voor	activiteiten	die	
meer	5�	ruimte	vereisen	of	bijvoorbeeld	een	gezamenlijke	borrel	met	studievereniging	
SES.	Aankomend	jaar	zullen	wij	ook	Café	P96	in	ons	achterhoofd	houden	voor	zulke	
activiteiten.	Buiten	deze	twee	locaties	verwacht	het	93e	bestuur	geen	last	meer	te	
hebben	van	eventuele	lockdown-regels.	Mochten	deze	regels	er	toch	aan	lijken	te	komen	
zal	er	worden	gekeken	naar	andere	oplossingen.	Er	kan	dan	gekeken	worden	naar	
eventuele	behoefte	voor	onlineborrels,	maar	uit	ervaring	van	voorgaande	jaren,	dunkt	
ons	deze	behoefte	laag.	
	
Bart:	Kleio	shotje	komt	terug	en	is	terug.	Hoe	goed	weet	je	dat	dit	doorgaat?		
Daniël:	Ik	heb	heel	goed	contact	met	Frank	en	dat	willen	we	zo	houden.		
	



Stefanie	is	aan	het	woord	
Spreekuur		
Net	als	voorgaande	jaren	willen	wij	een	spreekuur	implementeren.	Echter	zullen	we	het	
aantal	spreekuren	verminderen	van	twee	naar	één	wekelijks	spreekuur.	Dit	aankomend	
jaar	willen	wij	ons	benaderbaar	en	aanspreekbaar	opstellen.	Dit	willen	we	bereiken	
door	leden	op	het	hart	te	drukken	dat	ze	altijd	welkom	zijn	in	de	vereniging	en	door	ons	
open	en	verwelkomend	op	te	stellen.	Wij	zullen	opnieuw	een	filmpje	maken	voor	nieuwe	
studenten,	zodat	zij	weten	waar	de	Kleiokamer	zich	bevindt.	Wij	hopen	dat	op	deze	
manier	leden	zich	welkom	voelen	en	ons	kunnen	bereiken	als	ze	vragen	of	opmerkingen	
hebben.	
	
Rijk:	Waarom	is	er	voor	gekozen	één	keer	per	week	een	spreekuur	te	houden?	In	Leiden	
gebeurt	dat	bijvoorbeeld	dagelijks.	Als	het	vanuit	het	oogpunt	van	ontlasting	van	het	
bestuur	is	snap	ik	dat,	ik	ben	gewoon	benieuwd	naar	de	reden.	
Stefanie:	Wij	hebben	hiervoor	gekeken	naar	de	opkomst	van	afgelopen	jaren.		
Gien:	In	Leiden	geven	ze	het	iets	anders	op,	omdat	zij	verplicht	op	hun	hok	moeten	
zitten.	
	
Eva	is	aan	het	woord	
Social	media	en	website		
Het	afgelopen	studiejaar	is	er	actief	gebruik	gemaakt	van	Facebook	en	Instagram.	Vorig	
jaar	is	gebleken	dat	Instagram	de	belangrijkste	vorm	van	communicatie	is	binnen	Kleio.	
1	https://kleio-amsterdam.nl/huishoudelijk-reglement/	6	De	grote	aanwezigheid	op	
Instagram	willen	wij	aankomend	jaar	voort	blijven	zetten.	Doordat	wij	echter	onze	
communicatie	naar	leden,	oud	leden,	studenten	en	andere	verenigingen	zo	efficiënt	
mogelijk	willen	houden,	zullen	wij	dit	jaar	ook	nog	steeds	gebruik	blijven	maken	van	de	
Facebookpagina.	Door	deze	twee	vormen	van	communicatie	te	gebruiken	hopen	wij	
zoveel	als	mogelijk	studenten	van	buiten	de	vereniging	te	bereiken.	Net	als	vorig	jaar	
willen	wij	de	commissies	blijven	stimuleren	om	hun	Instagramaccount	actief	te	houden	
en	regelmatig	updates	en	promoties	online	te	zetten.	Er	is	gebleken	dat	de	commissie-
accounts	op	Instagram	het	zeer	goed	doen	en	wij	willen	hier	opnieuw	actief	mee	te	werk	
gaan.	Wij	gaan	dit	coördineren,	maar	de	commissies	zijn	nog	steeds	volledig	vrij	in	wat	
zij	willen	posten.	Vooral	in	de	sollicitatieperiodes	van	de	commissies	zijn	de	accounts	
actiever	gebruikt.	Na	afloop	van	de	commissie-sollicitaties	zal	iedere	commissie	een	
voorstelrondje	doen	via	de	verhaalfunctie	om	hiermee	Kleio	ook	weer	dichter	bij	de	
leden	te	brengen.	De	posts	van	de	commissie-accounts	gaan	wij	zo	veel	mogelijk	
reposten	in	het	verhaal	van	het	hoofdaccount.	Dit	jaar	willen	wij	op	de	social	media	aan	
het	begin	van	elke	maand	een	overzicht	geven	van	de	geplande	activiteiten	die	eraan	
komen.	Op	die	manier	hopen	wij	zoveel	mogelijk	leden	van	Kleio	aan	te	trekken	en	te	
enthousiasmeren	voor	de	aankomende	evenementen.	Na	veel	activiteiten	en	reizen	
werden	er	foto’s	geplaatst	waar	leden	konden	terugblikken	op	leuke	momenten.	Wij	
zullen	dit	aankomend	jaar	blijven	voortzetten	door	ervoor	te	zorgen	dat	op	elke	reis	en	
activiteit	een	bestuurslid	of	iemand	aangewezen	door	het	bestuur	aanwezig	is	om	foto’s	
te	maken.	Wij	zullen	na	de	reizen	en	activiteiten	de	foto’s	posten	op	social	media	en/of	
op	de	website,	zodat	ze	ook	voor	de	leden	beschikbaar	zijn.	Er	is	wederom,	net	als	vorig	
jaar,	een	Whatsapp-groep	aangemaakt	voor	alle	eerstejaars	studenten	waarin	ook	de	
Kleio	activiteiten	gepromoot	kunnen	worden.	Wij	zijn	niet	van	plan	de	lay-out	te	
veranderen	van	de	website	van	Kleio.	Deze	is	door	het	87ste	bestuur	vernieuwd	en	is	
naar	onze	mening	nog	niet	verouderd.	Wel	zijn	wij	van	plan	binnen	de	website	wat	



veranderingen	te	maken,	zoals	het	verwijderen	van	de	Agenda,	omdat	wij	ervoor	hebben	
gekozen	deze	op	een	andere	manier	vorm	te	geven.	Uiteraard	blijven	wij	de	Kleio-pagina	
per	commissie	updaten	als	er	activiteiten	gepland	staan	of	geweest	zijn.	
	
Stefanie	is	aan	het	woord	
Raad	van	Advies		
De	Raad	van	Advies	(RvA)	is	er	om	het	bestuur	van	advies	te	voorzien.	Afgelopen	jaar	
vonden	er	maandelijkse	vergaderingen	plaats	tussen	het	bestuur	en	de	RvA,	net	als	in	
voorgaande	jaren.	Er	is	sinds	afgelopen	jaar	ook	een	witboek	opgesteld	voor	de	RvA.	Dit	
jaar	zal	het	gebruik	van	het	buddysysteem	worden	doorgetrokken.	De	buddy	is	bedoeld	
als	iemand	bij	wie	een	bestuurslid	terecht	kan	voor	extra	hulp	en	advies.	Dit	systeem	
leek	afgelopen	jaar	te	hebben	geholpen	met	de	emotionele	gesteldheid	van	de	
bestuursleden.	Dit	jaar	zal	de	RvA	bestaan	uit:	Inez	Snijder,	Lotte	Pebesma,	Evita	
Minnaard,	Merijn	Collignon	en	Bart	van	Oostrom.	
	
Daniël	is	aan	het	woord	
Studenten	Geschiedenis	Nederland	(SGN)		
Kleio	is	lid	van	Studenten	Geschiedenis	Nederland	(SGN),	dit	is	een	overkoepelende	
organisatie	voor	studieverenigingen	geschiedenis	in	Nederland.	De	SGN	is	dan	ook	een	
belangrijk	orgaan	voor	de	communicatie	tussen	geschiedenis	studenten	uit	
verschillende	steden.	Ieder	jaar	organiseert	de	SGN	de	SGN-dag	in	een	van	de	
aangesloten	studentensteden.	Afgelopen	jaar	was	Nijmegen	de	gaststad	en	was	het	
thema	van	de	dag	The	Sound	of	History.	Dit	jaar	zal	wederom	de	SGN-dag	plaatsvinden.	
Ditmaal	is	Amsterdam	de	gastheer	voor	alle	studenten	Geschiedenis	die	daar	behoefte	
aan	hebben.	Dit	gastheerschap,	wat	we	delen	met	studievereniging	Merlijn	van	de	VU,	
betekent	dat	we	een	nieuwe	commissie	moeten	opstellen.	Vanuit	het	93e	bestuur	zullen	
de	Penningmeester,	Abby	van	Tol,	en	de	Commissaris	Extern,	Daniël	Bottelier,	
plaatsnemen	in	deze	commissie.	De	hoofdtaak	van	deze	commissie	is	het	organiseren	
van	de	SGN-dag.	Zoals	gewoonlijk	wordt	er	een	compleet	dagprogramma	in	elkaar	gezet	
waarbij	meerdere	sprekers	aanwezig	zullen	zijn	en	wordt	de	dag	afgesloten	met	een	
gezamenlijk	diner	en	een	groot	feest.	Door	het	actief	onderhouden	van	de	relatie	met	
SGN	kan	Kleio	haar	leden	een	kans	bieden	om	hun	horizon	te	verbreden	omtrent	het	
studeren	van	Geschiedenis	in	Nederland.	We	hopen	ook	dit	jaar	via	SGN	veel	
geschiedkundigen	in	spe	uit	het	hele	land	samen	te	kunnen	brengen	en	kennis	te	laten	
maken	met	elkaars	denkbeelden	en	visies.	
Rijk:	Wie	wordt	de	voorzitter?		
Stefanie:	Daniël	wordt	de	voorzitter	en	Abby	zal	over	het	geld	gaan	binnen	de	
commissie.		
	
Stefanie	is	aan	het	woord		
Reizen		
Gezien	de	huidige	situatie	omtrent	het	coronavirus,	hopen	wij	geen	last	te	hebben	van	
maatregelen.	Wij	zijn	hoopvol	dat	wij	dit	jaar	weer	reizen	naar	het	buitenland	kunnen	
organiseren.	In	november	zal	de	Battlefieldtour	plaatsvinden,	die	door	het	bestuur	
georganiseerd	wordt.	In	het	tweede	semester	organiseert	de	Kunstcommissie	de	Grote	
Kunstreis	en	organiseert	de	Reiscommissie	de	Grote	Reis.	Ook	zal	de	Filmcommissie	
wederom	de	Filmreis	organiseren.	De	Toekomstcommissie	heeft	plannen	om	het	
Dagje/Nachtje	te	organiseren,	maar	daar	zijn	we	nog	met	de	commissie	in	overleg.	
Tevens	hopen	wij	als	bestuur	dit	jaar	het	Liftweekend	na	vele	jaren	weer	te	kunnen	



introduceren.	Bij	het	organiseren	van	deze	reizen	zullen	wij	flexibel	zijn	en	zal	er	tijdens	
het	organiseren	van	de	reizen	goed	gelet	worden	op	de	annuleringsvoorwaarden	van	
boekingen.	
	
Rijk:	Met	het	risico	om	oude	wonden	op	te	reten,	wat	is	nu	het	beleid	qua	vliegreizen?	
Het	lijkt	mij	goed	om	daarop	te	letten	in	verband	met	onze	CO2-uitstoot	
Nicky:	Wat	is	het	liftweekend?		
Stefanie:	Het	Liftweekend	houdt	in	dat	je	op	een	bepaalde	plek	wordt	gedropt	en	je	moet	
dan	naar	een	locatie	zien	te	liften.		
Carlijn:	De	auto’s	rijden	al	tijdens	het	Liftweekend,	dus	geen	extra	uitstoot.		
	
Siem	is	aan	het	woord		
Commissies		
Communicatie	en	flexibiliteit	waren	sleutelwoorden	voor	het	afgelopen	jaar.	Door	
middel	van	goede	communicatie	met	de	commissies,	haar	voorzitters	en	de	leden	
hebben	de	meesten	kunnen	genieten	van	geweldige	activiteiten.	Wij	als	bestuur	vinden	
het	belangrijk	dat	wij	deze	communicatie	blijven	waarborgen.	Dit	willen	we	doen	door	
het	behouden	van	de	persoonlijke	en	directe	communicatie	van	het	bestuur	met	de	
commissievoorzitters	en	-leden.	Door	het	voortzetten	van	de	voorzittersgesprekken,	
nieuwe-ledengesprekken	en	penningmeestergesprekken	willen	wij	de	banden	met	de	
commissies	optimaal	houden.	Kleio	heeft	dit	jaar	een	totaal	van	negen	commissies:	de	
Feestcommissie,	de	Filmcommissie,	de	KIFcommissie,	de	Kunstcommissie,	de	
Onderwijscommissie,	de	Reiscommissie,	de	Toekomstcommissie,	de	SGN-commissie	en	
de	Introductiecommissie.	Voor	de	meeste	van	deze	commissies	zullen	de	sollicitaties	
starten	op	dinsdag	27	september	en	eindigen	op	9	oktober.	De	uitzonderingen	hierop	
zullen	de	Introductiecommissie	en	de	Reiscommissie	zijn.	De	Introductiecommissie	zal	
haar	sollicitaties	openen	na	de	Halfjaarlijkse	ALV	en	de	Reiscommissie	zal	haar	
sollicitaties	openen	na	de	Grote	Reis.	Om	iedereen	een	goed	beeld	te	geven	over	deze	
commissies	hebben	wij	op	dinsdag	20	september	een	Speeddateborrel	georganiseerd.	
Op	deze	manier	willen	wij	de	leden	optimaal	kennis	laten	maken	met	deze	commissies	
en	daarmee	Kleio	een	nieuw	succesvol	jaar	in	laten	gaan.	Het	93ste	bestuur	streeft	
ernaar	om	de	communicatie	met	de	commissies	en	haar	leden	soepel	te	laten	verlopen.	
We	willen	toegankelijkheid	creëren	zodat	de	leden	niet	bang	zullen	zijn	om	naar	ons	toe	
te	stappen.	Zo	hopen	wij	aankomend	jaar	samen	met	de	commissies	veel	mooie	
activiteiten	en	reizen	neer	te	zetten.		
Dan	gaan	we	nu	door	naar	alle	stukjes	over	de	commissies.	We	gaan	ervan	uit	dat	
iedereen	deze	gelezen	heeft.		
	
Stefanie	is	aan	het	woord	
Bestuursactiviteiten	
In	het	komende	jaar	zal	het	bestuur	diverse	activiteiten	organiseren.	In	september	is	het	
spits	afgebeten	met	de	Speeddateborrel.	Leden	konden	hier	kennismaken	met	de	
verschillende	commissies	van	Kleio.	Hierna	zijn	de	commissiesollicitaties	opengegaan.	
In	oktober	wordt	de	Commissiedag	georganiseerd,	waarbij	nieuwe	commissieleden	
elkaar	beter	leren	kennen.	In	november	zullen	we	een	belangrijke	traditie	voortzetten	
en	gaan	we	met	dhr.	Dr.	Melching	naar	Verdun	voor	de	Battlefieldtour.	Dit	jaar	wordt	
tijdens	de	Battlefieldtour	ook	dhr.	Dr.	Pas	ingewerkt	voor	toekomstige	Battlefieldtours.	
In	december	zullen	we	Kleio’s	Kerst	aan	Tafel	organiseren.	Tevens	willen	wij	ergens	in	
de	wintermaanden	een	maatschappelijk	project	organiseren.	Hier	zijn	we	nog	voor	in	



overleg.	De	Liftwedstrijd,	die	een	lange	tijd	is	weggeweest,	willen	wij	graag	weer	in	juni	
organiseren.	Naast	deze	leuke	activiteiten	willen	wij	aan	het	eind	van	het	academisch	
jaar	staat	een	commissieweekend	organiseren,	om	de	commissieleden	te	bedanken	voor	
hun	inzet.	Tevens	willen	wij	de	Familiedag	weer	organiseren.	Normaliter	wordt	deze	
activiteit	om	het	jaar	georganiseerd,	maar	vanwege	het	grote	succes	van	deze	activiteit	
willen	we	het	ook	dit	jaar	herhalen.	Op	deze	dag	kunnen	leden	hun	familie	uitnodigen	
om	colleges	te	volgen,	wordt	er	een	rondleiding	door	Oudemanhuispoort	gegeven	en	
wordt	de	dag	afgesloten	met	een	gezellige	borrel.	Zoals	afgelopen	jaar	willen	wij	graag	
weer	Ledenbijeenkomsten	houden.	Tijdens	deze	Ledenbijeenkomsten	kunnen	leden	op	
informele	wijze	met	het	bestuur	in	gesprek	gaan	over	het	beleid.	Wij	zien	dit	als	een	
goede	bron	voor	suggesties,	verbeteringen	en	feedback.	Daarnaast	organiseren	wij	dit	
jaar	weer	wekelijkse	borrels	en	willen	wij	aankomend	jaar	deze	borrels	opleuken	met	
verschillende	thema’s.	Bij	het	organiseren	van	alle	bovenstaande	activiteiten	worden	
uiteraard	de	coronamaatregelen	in	acht	genomen	en	zullen	de	richtlijnen	van	de	
overheid	leidend	zijn.	
	
Sara	V.:	Waar	denk	je	aan	bij	een	maatschappelijk	project?		
Stefanie:	We	hebben	een	paar	ideeën,	maar	we	zijn	hier	nog	niet	over	uit,	we	zijn	
voornamelijk	erg	enthousiast	om	dit	opnieuw	te	organiseren.	
Sara	V.:	Is	het	de	eerste	keer?		
Stefanie:	het	is	eerder	gedaan	bij	het	87ste.		
Carlijn:	Het	is	er	daarna	uit	gegaan	omdat	de	animo	minder	was.		
Roos:	Is	het	echt	de	laatste	keer	dat	Melching	meegaat?		
Stefanie:	Waarschijnlijk	gaat	hij	nog	wel	een	paar	keer	mee.		
	

11. Financiën	(zie	bijlage:	begroting	2022-2023)	
Abby	is	aan	het	woord		
Dan	ga	ik	nu	de	begroting	presenteren.	Helaas	zijn	de	contributies	lager	uitgevallen,	er	
zijn	dit	jaar	minder	eerstejaarsleden	dus	vandaar	niet	een	heel	groot	bedrag	hier.	De	
boekendeal	met	Athenaeum	is	hetzelfde	inbegroot,	het	ledenaantal	is	in	totaal	niet	veel	
verandert.	Het	Rampenfonds,	gaat	hopelijk	dit	jaar	wel	goed	met	hun	nieuwe	bestuur.	
Commissie	in-	en	uitgaven,	zij	mogen	geen	winst	maken	dus	die	is	precies	hetzelfde.	
Verdeling	van	commissiebudgetten,	hierbij	heb	ik	gekeken	naar	hun	plannen	dit	jaar	en	
hoe	het	de	afgelopen	vier	jaar	eraan	toeging.	Verder	de	vaste	lasten,	Kleiorekening	is	
hoger	uitgevallen	dus	ook	hoger	inbegroot.	Geen	spaargeld	voor	het	Lustrum	omdat	er	
al	veel	gespaard	de	afgelopen	twee	jaar	en	de	contributiegelden	waren	een	stuk	minder.	
Zo	is	er	meer	ruimte	voor	commissies.	Als	er	geld	overblijft	kunnen	we	alsnog	in	overleg	
met	de	Kascommissie	hier	geld	aan	geven	als	we	de	jaarrealisatie	opmaken.		
	
	
Rijk:	Ik	heb	een	aantal	vragen.	In	het	beleidsplan	staat	dat	alle	commissies	evenveel	
budget	krijgen	als	afgelopen	jaar.	In	de	begroting	zie	ik	echter	dat	elke	commissie	
inlevert	behalve	-	suprise	suprise	-	de	KuCie.	Waarom	klopt	de	begroting	dan	niet	met	
het	jaarplan?	En	waarop	zijn	deze	bezuinigingen	gebaseerd?	Zou	het	niet	eerlijker	zijn	
om	op	alle	commissies	hetzelfde	bedrag	te	bezuinigen,	bijvoorbeeld	10%	of	15%,	in	
plaats	van	één	commissie	helemaal	te	ontzien?	Als	jullie	er	expliciet	voor	kiezen	om	de	
KuCie	te	bevoordelen,	schrijf	dat	dan	gewoon	op,	dan	is	dat	duidelijk.	



Voor	de	OnCo	stond	1000	euro	vorig	jaar	begroot,	dat	is	dit	jaar	nog	steeds	heel	
reëel.Stefanie:	Dat	is	nu	voor	Toekomstcommissie	vanwege	het	Dagje/Nachtje.	Alle	
commissies	gaan	erop	achteruit	behalve	de	Kucie.		
Jonathan:	Ik	ben	zwaar	beledigd	omdat	de	Toeco	minder	geld	krijgt.		
Abby:	De	Toeco	heeft	moeite	met	het	budget.		
Jan	en	Ramon	wilden	hetzelfde	zeggen.		
Sara	V.:	Waarom	krijgt	de	Toeco	minder	geld	als	de	Onco	niet	het	dagje/nachtje	uitgeeft.		
Rijk:	Het	gaat	mij	meer	om	de	oneerlijkheid	.		
Ramon:	Het	ligt	eraan	waar	de	commissie	hun	geld	aan	uit	geeft.	Leden	hebben	niet	veel	
aan	cadeautjes.	Abby	heeft	ook	niet	de	ruimte	om	veel	meer	geld	te	geven.		
Rijk:	Er	wordt	gezegd	er	wordt	niet	bez	uinigd	behalve	op	de	Kucie.	Ik	zou	voorstellen	
om	dat	dan	gewoon	in	te	stellen.		
Stefanie:	bedankt	voor	je	input,	we	gaan	ernaar	kijken.		
Evita:	Zijn	er	ook	minder	geschiedenisstudenten?		
Gien:	Er	zijn	minder	studenten,	ook	het	idee	dat	je	een	collegevrije	week	hebt	waarbij	je	
elkaar	dan	een	week	niet	ziet.	Je	zag	ook	bij	introductieweekend	dat	er	minder	
aanmeldingen	waren.		
Brent:	dit	was	toch	vorig	jaar	ook?		
Gien/Lotte:	Ja	dat	is	waar,	maar	waarschijnlijk	met	Corona.		
Steef:	je	zag	t	ook	bij	de	aanwezigheid	van	Intreeweek	aanmeldingen.		
Gien:	Het	kan	ook	nog	later	komen.		
	

12. Stemming	begroting	2022	–	2023	
Gien	is	aan	het	woord		
We	gaan	nu	stemmen	over	de	begroting,	die	zojuist	gepresenteerd	is.	Je	kan	voor,	tegen	
of	blanco	stemmen	of	je	onthouden	van	een	stem.	Bij	het	onthouden	van	een	stem	word	
je	wel	meegerekend	in	het	quorum,	dat	is	het	minimale	aantal	leden	dat	aanwezig	moet	
zijn	om	de	stemming	als	geldig	te	kunnen	beschouwen.	We	gaan	stemmen	door	handen	
opsteken.		
	
Er	zijn	44	stemgerechtigden.		
Het	bestuur	en	het	kandidaatsbestuur	93ste	bestuur	onthouden	zich	van	een	stem.		
Voor:	40	
Tegen:	2	
Blanco:	2	

	
De	begroting	is	ingestemd.			

	
13. 	Stemming	Kascommissie	2022-2023	

Gien	is	aan	het	woord		
De	Kascommissie	ondersteunt	en	controleert	de	penningmeester.	De	Kascommissie	zal	
aankomend	jaar	bestaan	uit	Lucas	Ottenheijm	uit	het	91ste	bestuur	en	Ramon	Raak	uit	
het	92ste	bestuur.	Omdat	we	stemmen	over	personen,	gaan	we	anoniem	stemmen,	
tegelijk	over	Ramon	en	Lucas.	Schrijf	voor,	tegen	of	blanco	op	het	briefje	
	
Ramon	en	Lucas	verlaten	de	zaal		
Ik,	Lotte	en	nummer	19	van	de	intekenlijst	gaan	de	stemmen	tellen.	Dit	is	Mabel.	
Er	zijn	momenteel	43	stemgerechtigden.		



Wederom	onthouden	het	bestuur	en	het	kandidaatsbestuur	zich	van	stemmen.	Ook	de	
kascommissie	onthoudt	zich	van	stemmen.	
Voor:	39		
Tegen:2		
Blanco:	2		

	
Kascommissie	is	aangenomen.	

	
14. Stemming	93ste	kandidaatsbestuur	naar	zittend	bestuur	

Gien	is	aan	het	woord			
We	gaan	over	het	beleidsplan	van	het	93ste	bestuur	stemmen.	Je	kan	voor,	tegen	of	
blanco	stemmen	of	je	onthouden	van	een	stem.	Bij	het	onthouden	van	een	stem	word	je	
wel	meegerekend	in	het	quorum,	dat	is	het	minimale	aantal	leden	dat	aanwezig	moet	
zijn	om	de	stemming	als	geldig	te	kunnen	beschouwen.	We	gaan	stemmen	door	handen	
opsteken,	want	we	stemmen	over	hun	beleidsplan	niet	over	personen.	
	
Er	zijn	44	stemgerechtigden.	Het	bestuur	onthoudt	zich	wederom	van	stemmen.	
Voor:	43	
Tegen:	0	
Blanco:	1		

	
Het	93ste	bestuur	is	aangenomen.		
93ste	komt	de	zaal	in	met	groot	applaus.	
	
Gien	is	aan	het	woord	
Voordat	we	overgaan	op	het	volgende	agendapunt	willen	wij	eerst	het	93ste	bestuur	
natuurlijk	nog	van	harte	feliciteren	en	over	eenieder	van	hen	iets	zeggen.	

Daniël,	Je	staat	open	voor	iedereen	en	maakt	gemakkelijk	een	kletsje	met	elk	lid.	
Ook	in	de	Fico	heb	jij	afgelopen	jaar	vaak	je	creativiteit	en	inzet	getoond,	er	kon	altijd	op	
jou	gerekend	worden	om	je	verantwoordelijkheid	op	je	te	nemen	wanneer	taken	werden	
verdeeld.	Daarnaast	werk	je	buiten	je	studie	ook	nog	eens	hard	met	je	eigen	bedrijf,	
waar	je	vol	passie	over	vertelt	en	aan	werkt.	Ik	weet	zeker	dat	je	met	die	openheid,	
gedrevenheid	en	passie	Kleio	komend	jaar	als	extern	veel	zal	brengen.	

Siem,	volgens	mij	zit	er	bij	jou	een	soort	verborgen	orgaan	in	je	lichaam	dat	extra	
enthousiasme	genereert,	want	jij	bent	altijd	enthousiast	te	krijgen	voor	elke	activiteit.	En	
je	vindt	het	daarbij	leuk	als	iedereen	meegaat,	hoe	meer	zielen	hoe	meer	vreugd,	en	je	
kan	het	dan	ook	met	iedereen	vinden.	Met	jou	kan	je	dansen,	maar	ook	echt	goed	praten.	
Je	bent	dus	niet	alleen	enorm	enthousiast	en	sociaal,	maar	ook	enorm	empathisch.	
Perfecte	ingrediënten	voor	een	sterke	intern.	

Abby,	wij	zijn	hetzelfde	jaar	gestart	bij	Kleio	en	ik	heb	het	de	afgelopen	jaren	zo	leuk	
gevonden	om	samen	met	jou	Kleio	te	ontdekken.	Ik	ben	altijd	zo	blij	om	jou	te	zien	bij	
werkelijk	elke	activiteit,	want	je	mist	er	geen	één	en	komt	vol	enthousiasme	bij	alles	wat	
georganiseerd	wordt	aangehuppeld.	Het	is	precies	dit	enthousiasme	en	deze	liefde	voor	
de	vereniging	die	jou	ongelofelijk	siert	als	persoon	en	die	jou	een	bestuurslid	in	hart	en	
nieren	maakt.	Dit	in	combinatie	met	jouw	penningmeester	ervaring,	zal	je	een	geweldige	
penningmeester	maken.	

Eva,	zowel	een	groot	hart	voor	Kleio	als	voor	jouw	harde	werk	in	de	verpleegkunde	
het	ziekenhuis	siert	jou	enorm.	‘s	Ochtends	sta	je	op	de	werkvloer	en	‘s	avonds	ben	je	
weer	op	een	borrel	te	vinden	en	ondertussen	heb	je	al	je	zaakjes	met	je	studie	ook	



perfect	op	orde.	Ik	weet	niet	hoeveel	armen	jij	gebruikt	dat	je	al	die	ballen	tegelijkertijd	
op	weet	te	houden,	maar	met	zo’n	doorzettingsvermogen,	precisie	en	discipline	heb	ik	er	
alle	vertrouwen	in	dat	je	het	als	secretaris	ongelooflijk	goed	gaat	doen.	

Stefanie,	wat	vind	ik	het	ongelofelijk	leuk	dat	jij	mijn	opvolger	bent.	Het	afgelopen	
jaar	heb	ik	je	mogen	leren	kennen	als	een	uitzonderlijk	gedisciplineerde	harde	werker,	
je	bent	ongelofelijk	secuur	in	alles	wat	je	doet	en	zo	heb	je	in	de	Filmcommissie	heb	je	je	
afgelopen	jaar	jouw	taak	als	secretaris	serieus	genomen	en	jezelf	gauw	onmisbaar	
gemaakt	in	de	commissie.	Ook	ben	je	enorm	sociaal	en	weet	je	mensen	van	nature	
welkom	te	laten	voelen.	Een	hardwerkende	voorzitter,	die	openstaat	voor	iedereen.	Lijkt	
mij	geen	verkeerd	gezicht	van	de	vereniging.	

Jullie	staan	aan	het	begin	van	een	ongelofelijk	mooi	jaar,	een	groot	avontuur	vol	
nieuwe	ervaringen	en	vriendschappen.	En	natuurlijk	ook	vol	van	de	nodige	stress,	maar	
daar	hebben	jullie	elkaar	voor.		We	kijken	zelf	met	enorm	veel	liefde	en	plezier	terug	op	
afgelopen	jaar	en	dragen	de	vereniging	met	al	deze	liefde	en	vol	vertrouwen	aan	jullie	
over.	Dit	wordt	jullie	jaar,	geniet	ervan.		
	

15. Decharcheren	92ste	bestuur		
Stefanie	is	aan	het	woord		
Dan	zullen	we	nu	het	92ste	dechargeren,	maar	voordat	we	dat	doen	wil	ik	nog	iets	over	
dit	bestuur	zeggen.	
Wij	zijn	enorm	trots	dat	wij	jullie	opvolgend	bestuur	mogen	zijn	en	we	zijn	trots	op	jullie	
onuitputtelijke	bron	van	enthousiasme	en	doorzettingsvermogen.	Het	is	niet	altijd	een	
makkelijk	jaar	geweest,	maar	jullie	hebben	desondanks	een	fantastisch	jaar	neergezet.	Ik	
zeg	het	ook	niet	onterecht	als	ik	zeg	dat	jullie	Kleio	een	nieuw	leven	hebben	ingeblazen	
na	een	aantal	jaar	gedeeltelijk	in	de	lockdown.	Jullie	mogen	dan	ook	met	veel	trots	
terugkijken	op	jullie	bestuursjaar.		
	 Jan,	je	bent	een	principiële	man	en	je	hebt	jouw	functie	met	integriteit	en	met	oog	
voor	de	toekomst	vervuld.	De	banden	met	externen	en	Kleio	zijn	afgelopen	jaar	erg	
verbeterd	en	dat	is	te	danken	aan	jou.	Je	bent	betrouwbaar	en	oprecht	en	zal	altijd	
zeggen	wat	je	daadwerkelijk	denkt.	De	vele	gezellige	avonden	in	café	Diep	en	P96	zijn	
moeilijk	zonder	jou	in	te	beelden.		
	 Tyas,	je	bent	betrouwbaar	en	enorm	empathisch	en	je	hebt	je	rol	als	Commissaris	
Intern	dus	ook	vol	met	liefde	vervuld.	Je	bent	een	echte	doorzetter	en	ook	als	het	
tegenzat	stond	je	voor	anderen	klaar.	Al	was	het	als	Commissaris	Intern,	vriend	of	vos,	je	
kreeg	altijd	iedereen	weer	aan	het	lachen.		
	 Ramon,	je	bent	gezellig,	lief	en	stond	altijd	bij	de	borrels	klaar	om	met	iedereen	te	
kletsen.	Je	bent	geïnteresseerd	in	wat	anderen	hebben	te	zeggen	en	neemt	ook	altijd	
advies	ter	harte.	Dit	maakt	jou	een	echte	teamspeler.	Als	Penningmeester	heb	jij	je	taak	
serieus	genomen	en	vooral	enorm	hard	je	best	gedaan.		
	 Lotte,	jij	hebt	als	Secretaris	laten	zien	hoe	vrolijk,	energievol	en	lief	jij	bent	en	hoe	
hard	jij	kan	werken.	De	sociale	media	zagen	er	dit	jaar	esthetisch	en	goed	verzorgd	uit	
en	jouw	mooie	posts	waren	zeker	een	lust	voor	het	oog.	Je	staat	voor	iedereen	klaar	en	
bent	een	echt	luisterend	oor	die	iedereen	veilig	laat	voelen.	Jij	was	de	personificatie	van	
jullie	speerpunt	toegankelijkheid	afgelopen	jaar.			
	 Gien,	ik	kan	denk	ik	niet	in	woorden	uitdrukken	hoe	trots	ik	ben	om	jouw	
opvolger	te	zijn.	Je	bent	passievol,	hardwerkend,	een	enorme	doorzetter	en	je	hebt	een	
groot	hart	voor	de	vereniging	en	de	mensen	erin.	Je	bent	lief,	maar	duidelijk	en	je	bent	
streng,	maar	begripvol.	Je	bent	altijd	bereikbaar	voor	hulp	en	staat	voor	iedereen	klaar.		
Je	hebt	daadwerkelijk	met	ijzeren	vuist,	als	in	vol	enthousiasme	en	liefde,	geleid.		



Dus	lieve	Jan,	Tyas,	Ramon,	Lotte	en	Gien,	namens	heel	Kleio,	bedankt!!	
	
Dan	dechargeer	ik	bij	dezen	het	92ste	bestuur.		
	

16. Stemming	erelidmaatschap	92ste	bestuur		
Stefanie	is	aan	het	woord	
Dan	gaan	we	nu	stemmen	over	het	erelidmaatschap	van	het	92ste	bestuur.	Het	is	
gebruikelijk	dat	bestuursleden	na	hun	bestuursjaar	ereleden	worden,	vanwege	hun	
grote	inzet	voor	de	vereniging.	Erelidmaatschap	houdt	in	dat	zij	geen	contributie	meer	
hoeven	te	betalen	en	dat	zij	voorrang	krijgen	bij	activiteiten	en	reizen.	Je	kan	voor,	tegen	
of	blanco	stemmen	of	je	onthouden	van	een	stem.	Bij	het	onthouden	van	een	stem	word	
je	wel	meegerekend	in	het	quorum,	dat	is	het	minimale	aantal	leden	dat	aanwezig	moet	
zijn	om	de	stemming	als	geldig	te	kunnen	beschouwen.	We	gaan	anoniem	stemmen	door	
voor,	tegen	of	blanco	te	schrijven	op	een	briefje.	Eva,	ik	en	nummer	11	van	intekenlijst,	
Aydin,	zullen	de	stemmen	tellen.	Siem	loopt	langs	met	briefjes.		
	
Er	zijn	44	stemgerechtigden.	Het	92ste	en	het	93ste	bestuur	onthouden	zich	van	
stemmen.	
Voor:	43	
Tegen:	0		
Blanco:	1		

	
92ste	zijn	officieel	ereleden.		

	
17. WVTTK	

Rijk:	Ik	wilde	nog	iets	zeggen,	ik	weet	alleen	niet	op	wie	het	gericht	was.	Het	gaat	om	de	
boekenkorting	voor	Kleioten	en	niet	alleen	voor	Bachelorstudenten.	Nu	is	het	aangepast.	
Ik	voel	me	voorgelogen	omdat	ik	een	lid	ben,	het	is	een	dramatisch	feit.	Waarom	geldt	de	
korting	niet?		
Jan:	Het	is	niet	rendabel	voor	Kleio	om	Masterstudenten	ook	korting	te	geven.		
Rijk:	Ik	vind	het	wel	rendabel.		
Jan:	Er	wordt	bijna	geen	gebruik	van	gemaakt,	niet	duidelijk	dat	het	zo	op	de	site	stond,	
zelfs	de	keuzevakken	worden	amper	gebruikt.		
Carlijn:	De	code	is	wel	geldig	voor	alle	boeken	voor	alle	soorten	boeken	voor	atheneum.	
Daar	heb	je	als	masterstudent	wel	profijt	van,	maar	dit	geldt	alleen	voor	
Nederlandstalige	boeken.	Bart:	Het	is	geen	wet,	er	is	een	boekenhuis	die	de	prijs	
verlaagt.		
Rijk:	Hoe	verhoudt	dit	zich	tot	jullie	speerpunt	'toegankelijkheid'?	Of	geldt	dat	niet	voor	
masterstudenten?	
Stefanie:	Er	zijn	meer	dingen	binnen	Kleio	dan	alleen	de	Kleio	boeken.		
Rijk:	We	hebben	er	tijdens	deze	en	eerdere	ALV's	bij	stilgestaan	dat	het	aantal	
masterstudenten	bij	Kleio	afneemt,	en	we	daar	iets	aan	willen	doen,	bijvoorbeeld	in	de	
vorm	van	een	Mastercommissie.	Is	het	verbreden	van	de	boekenkorting	naar	
masterstudenten	dan	niet	een	mooie	eerste	stap?	
Stefanie:	We	vinden	dit	een	mooi	idee	en	willen	dat	zij,	ongeacht	hun	jaar,	zich	welkom	
voelen	bij	Kleio.	Wij	willen	hiernaar	kijken	zodra	we	hier	tijd	voor	hebben	en	staat	ook	
zeker	op	de	agenda.		
Rijk:	Ik	vind	het	schandalig	dat	ik	geen	boekenkorting	krijg"	*gelach	uit	de	zaal*	"dus	
moet	ik	mijn	tikkie	sturen	aan	het	oude	of	nieuwe	bestuur?	



Stefanie:	Ik	kom	hier	later	op	terug,	met	Rijk	persoonlijk.		
	

18. Rondvraag	
Iedereen	wenst	het	93ste	bestuur	heel	veel	succes	en	plezier.		
	

19. Afsluiting	
Stefanie	bedankt	iedereen	voor	de	hun	komst	en	aandacht.		
Stefanie	sluit	de	vergadering	om	21.37.	
 
 

 
 
 
 

 
 


